
Seinäjoen Nuorisovaltuusto 5./19

Kokousaika: Ti 8.10.2019 klo 16.00

Kokouspaikka: Seinäjoen Uimahalli-Urheilutalo kokoushuone, Kirkkokatu 15, 60100 Seinäjoki

Päätöksentekijät: Dariush Rahim Puheenjohtaja

Noona Juurakko Sihteeri

Tatu Nortunen Jäsen

Matilda Autio Jäsen

Adina Nivukoski Jäsen

Petteri Hakala Jäsen

Jasmi Kimpimäki Jäsen

Noora Kekola Jäsen

Sofia Douka Jäsen, lähti 16.35

Miia Nortunen Jäsen, lähti 16.35

Pilvi Mantere Jäsen

Sofia Leinonen Jäsen

Juho Loikkanen Jäsen

Karoliina Tuikka Jäsen, lähti 16.35

Veera Laurila Jäsen

Simo Kiminki Jäsen

Muut kutsutut: Kati Särmö Nuva kummi

Paula Risikko Nuva kummi

Jesse Luhtala Nuva kummi

Tuomas Ojajärvi Nuva kummi

Hannu Haapasalmi Nuva kummi

Joanna Silver Nuva kummi

Tarja Tenkula Nuva kummi

Gavin Kshetri Nuva kummi

Antti Knuuttila Nuva kummi

Kati Nummensalo Nuva kummi,

Mervi Mäenpää Nuva kummi

Jouni Korpela Nuva kummi

Poissa:

Matilda Autio, Adina Nivukoski, Jasmi Kimpimäki, Veera Laurila

52 § Kokouksen avaaminen

Päätös: Kokous avattiin klo 16.01

53 § Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Pohjaesitys: Kokous on laillinen sekä päätösvaltainen

Päätös: Todettiin laillisuus ja päätösvaltaisuus



54 § Esityslistan hyväksyminen

Pohjaesitys: Hyväksytään esityslista

Päätös: Hyväksyttiin

55 § Valitaan ääntenlaskijat sekä pöytäkirjantarkastajat

Pohjaesitys: Valitaan ääntenlaskijat ja pöytäkirjantarkastajat

Päätös: Puheenjohtaja Dariush Rahim ehdotti ääntenlakijoiksi sekä pöytäkirjan tarkastajiksi Karoliina

Tuikkaa sekä Juho Loikkasta. Ehdotus hyväksyttiin.

56 § Nuorisotoimen vierailu

Pohjaesitys: Keskustellaan nuorisotoimen johtajan ja nuoriso-ohjaajien kanssa ajankohtaisista asioista.

Päätös: Nuorisotoimelta kokouksessamme vieraili Pekka Hautamäki, Sanna Valkeamäki sekä Terhi

Hunnakko.

Hautamäki kertoi Lapsiystävällinen kunta -toiminnasta ja siitä, miten siihen on osallistutettu kuntalaisia.

Esille nousi muun muassa Sahalammen uudistamissuunnitelmat, harrastusmahdollisuuksien parantaminen

sekä Sahalammen uudistuksen kustannusarvio.

Hautamäki kertoi, että nykyisen skeittihallin vuokrasopimus on päättymässä ja uuden skeittihallin tilaa on jo

mietitty nykyisen Duudson Activity Parkin tiloihin Yrittäjäntielle, kun Duudson Activity Park siirtyy

Ideaparkkiin.

Keskustelussa esille nousi myös uudistetut nuorisotilat. Nurmossa Kenun avajaisia vietetään 21.11, johon

toivottaisiin paikalle nuorisovaltuutettuja. Pohjan nuorisotila valmistuu joulun aikoihin, johon on suunniteltu

työtilaa etsivännuorisotyöntekijöille sekä pajatoimintaa.

Keskustelimme myös siitä, että nuorisopalvelu ja Nuva voisi vaihtaa kuulumisia useammin ja tehdä

yhteistyötä esimerkiksi teemaviikkojen aikana sekä Nuvan vaalien mainostuksessa.

57 § Seinäjoen nuorisovaltuuston vaalit

Pohjaesitys: Keskustellaan vaaleista.

Päätös: Vaaleissa on tällä hetkellä yhteensä 6 hakijaa, joista 2 on täysin uusia hakijoita ja 4 on vanhaa

jäsentä, jotka hakevat jatkokaudelle. Keskustelimme vaalimainoksista ja sovimme, että laitamme

Instagramiin markkinoidun mainoksen. Laitamme vaalimainokset myös nuorisopalvelulle, jotka jakavat

mainoksia eteenpäin. Päätimme myös jatkaa vaaleja 27.10.2019 saakka.

58 § Seinäjoen vuoden 2020 nuorisovaltuuston ryhmäytyminen

Pohjaesitys: Sovitaan ryhmäytyksen päivästä ja paikasta sekä keskustellaan sen sisällöstä ja tavoitteista.

Päätös: Mietimme missä haluaisimme ryhmätymisen pitää ja olimme yksimielisiä siitä, että menisimme

jälleen Virroille Marttisiin. Mukaamme tulisi kaksi nuoriso-ohjaajaa, jotka voisivat tarvittaessa järjestää

myös ohjelmaa. Mietimme myös, että otamme vastaan Marttisten järjestämää ohjelmaa. Koulutuksen

hoitaa puheenjohtajisto.

Poikkeuksellisesti päätimme, että ryhmäytyminen pidetään vasta tammikuussa, eikä syksyllä niin kuin

yleensä. Päätimme, että ryhmäytymisen yhteydessä pidämme myös järjestäytymiskokouksen.

59 § Syksyn ruokailu

Pohjaesitys: Päätetään syksyn ruokailun paikasta ja ajankohdasta

Päätös: Päätimme, että menemme syömään Pancho Villaan. Ruokailu on vuoden viimeisen kokouksen

jälkeen 12.12.2019.



60 § Lautakuntien terveiset

Pohjaesitys: Käydään läpi, että mitä lautakunnissa on käsitelty

Päätös: Hyvinvointilautakunnan kokous on vasta tulossa, mutta Pekka Hautamäki kertoi, että esityslistalla

ovat esimerkiksi liikuntapalveluiden sekä nuorisotilojen käyttömaksut.

Elinvoimalautakunnan kokouksessa oli käsitelty esimerkiksi kilpailukykyä sekä ensivuoden talousarviota.

Kaupungin valtuuston kokouksessa oli käyty muun muassa läpi konserniraportointi ja asemakaavan

hyväksyminen.

Kaupungin hallituksen kokouksessa oli käyty muun muassa läpi hyvinvointiraportti, jonka tärkeä osa on

kouluterveyskysely.

61 § Muut esille tulevat asiat

Päätös: Pekka Hautamäki kertoi, että Nuvalla on mahdollisuus hakea rahoitusta esimerkiksi Liiveriltä eri

hankkeisiin.

Suunnitteilla joulukirppis yhteistyössä Seinäjoen lukion oppilaskunnan hallituksen kanssa. Sofia Leinonen

laittaa viestiä lukion oppilaskunnan hallitukselle.

62 § Seuraavan kokouksen ajankohta

Päätös: Seuraava kokous on 12.12.2019 klo 17, jonka jälkeen menemme syömään Pancho Villaan.

63 § Kokouksen päättäminen

Päätös: Kokous päättyi klo 17.04


